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2018 YILI HAZİRAN AYI FAALİYET RAPORU 
 

PROJE VE İŞ GELİŞTİRME ÇALIŞMALARI 
 

Odamızca Yürütülen Projeler 
 

KariyerPort Mükemmeliyet Merkezi 
 
26 Haziran tarihinde TÜRKLİM ile 
birlikte KariyerPort Mükemmeliyet 
Merkezi konulu basın toplantısı 
gerçekleştirilmiştir. Aynı gün Kocaeli 
Valisi Sayın Hüseyin Aksoy’un 
katılımlarıyla limancılık alanında 
eğitim vermek amacıyla açılan 
KariyerPort Mükemmeliyet Merkezi 
kapsamında KSO, TÜRKLİM ve Kocaeli 
Valiliği İl Milli Eğitim Müdürlüğü ile 
işbirliği protokolü imzalanmıştır. 

 
 

Kimya Sektör Raporu 
 
28-29 Haziran tarihlerinde “Kimya Sektör Raporu” çalışmaları kapsamında Ankara’da Türk Patent 
Enstitüsü, T.C. Kalkınma Bakanlığı, T.C. Bilim Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı, Ankara Sanayi Odası, 
TEPAV, WYG ziyaret edilmiştir. 

 
Kadınlarımıza Kooperatif Çatısında Güç Birliği Modeli 
 
29 Haziran tarihinde Doğu Marmara Kalkınma Ajansı’nın Teknik Destek Programı’na 
“Kadınlarımıza Kooperatif Çatısında Güç Birliği Modeli” başlıklı proje ile başvurulmuştur. 
 
Enerji Verimliliği Konusunda Türk Odalari Tarafından Yeni Hizmet Modeli Geliştirilmesi Projesi 

Türkiye-AB İş Dünyası Diyaloğu Hibe Programı kapsamında "Enerji Verimliliği Konusunda Türk 
Odalari Tarafindan Yeni Hizmet Modeli Geliştirilmesi" konulu proje başvurusu Belçika Ticaret 
Odaları Federasyonu işbirliği ile yürütülmüş olup Belçika Walloon Ticaret ve Sanayi Odası ile ortak 
yürütülmesi planlanan “Enerji Verimliliği Konusunda Türk Odalari Tarafindan Yeni Hizmet Modeli 
Geliştirilmesi” konulu proje hazırlanmış ve Bakanlık değerlendirmesine sunulmuştur.  

Odamızca Düzenlenen Toplantılar/Eğitimler 
 
Savunma Sanayinde Onayli Tedarikçi Değerlendirme Programı ve Stratejik İş Birlikteliği 
Anlaşması 
 
05 Haziran 2018 tarihinde Kocaeli Sanayi Odası Savunma Sanayi Danışmanı Sayın Murat Erhan 
tarafından “Savunma Sanayinde Onaylı Tedarikçi Değerlendirme Programı ve Stratejik İş 
Birlikteliği Anlaşması Konusunda Bilgilendirme Toplantısı” organize edilmiştir. 
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PROJE VE İŞ GELİŞTİRME ÇALIŞMALARI 
 

Uluslararası İlişkilere Yönelik Çalışmalar  
 
Odamız 2018 uluslararası takvimi kapsamında, yaklaşan etkinlik/fuar duyurularının Odamız 
üyeleri ve gerekli kontaklara gönderilmesi, gerekli duyurularının yapılması sağlanmıştır. 
 
31 Ekim – 1 Kasım 2018 tarihlerinde gerçekleştirilecek Match4Industry etkinliğinin tanıtılması ve 
katılımın arttırılması doğrultusunda İstanbul’daki ülke Başkonsoloslukları ziyaret edilmiş, bununla 
ilgili çalışmalar yapılmıştır.  
 
1 Haziran 2018 tarihinde Etiyopya 
Başkonsolosu ve Ticari Ateşesi Odamızı 
ziyaret etmiş olup, ziyaret kapsamında 
üyemiz firmalarla görüşmeleri 
sağlanmıştır.  
 
 
 

ARAŞTIRMA ÇALIŞMALARI 
 
Odamızca Hazırlanan Yayınlar ve Raporlar 
 

 Haziran ayı Odavizyon dergisi 

 Kocaeli İmalat Sanayiinde Aylık Gelişme raporu 
 

İNSAN KAYNAKLARI / YÖNETİM SİSTEMLERİ VE AKREDİTASYON 
 

İnsan Kaynakları 
 
21 haziran 2018 tarihinde TOBB Emekli Sandığı Üye Delegesi ve Teşekkül Delege Seçimleri 
gerçekleştirilmiştir. 
 

Yönetim Sistemleri  
 
Yönetim Sistemlerinin standart revizyonu konusunda danışmanlık alınmaya başlanmıştır. 
 

İŞTİRAK EDİLEN KURULLAR VE TOPLANTILAR 
 
Haziran ayında Yönetim Kurulu Başkanımızın  katılmış olduğu toplantılar;  
 

 07 Haziran 2018 İKV Yönetim Kurulu toplantısı, 

 10-18 Haziran 2018 Houston-Chicago heyet ziyaretleri, 

 19 Haziran 2018 TOBB Emekli Sandığı Delege seçimleri, 

 19 Haziran 2018 Piri Reis Üniversitesi Eğitim Gemisi Autoport Limanı akşam yemeği daveti, 

 20 Haziran 2018 KOSBAŞ Yönetim Kurulu toplantısı, 

 29 Haziran 2018 MARTEK Genel Kurul toplantısı, 

 29-30 Haziran 2018 TOBB Yönetim Kurulu toplantısı. 
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İŞTİRAK EDİLEN KURULLAR VE TOPLANTILAR 
 
 
Haziran ayında Oda Personelinin katılmış olduğu toplantılar;  
 

 01 Haziran 2018 tarihinde Ankara’da gerçekleşitrilen AB Bilgi Merkezi toplantısına Odamız 
Genel Sekreteri katıldı. 

 

 6 Haziran 2018 tarihinde Kalkınma Bakanlığı'nın ana faydalanıcı, Odamızın ise projeyi 
destekleyen kuruluşlar arasında yeraldığı "Toplam Faktör Verimliliğinin Artırılması Politika 
Çerçevesi Geliştirme Destek Projesi"  değerlendirme toplantısına  Odamız Proje Geliştirme 
Uzmanı katıldı. 

 

 18 Haziran tarihinde Yürütme Kurulu üyeleri ile birlikte Proses Emniyeti Sempozyumu ve 
Sergisi Değerlendirme Toplantısına Odamız Çevre uzmanı katıldı. 

 

 25 Haziran  tarihinde Vali Yardımcısı Dursun Balaban başkanlığında gerçekleştirilen Ahilik 
Haftası İl Kutlama Komitesi toplantısına Odamız İletişim Hizmetleri Sorumlusu katıldı. 

 

 27 Haziran 2018 tarihinde Odamızda gerçekleştirilen Mesleki ve Teknik Okul Yönetim 
Kurulu toplantısına Odamız Genel Sekreteri katıldı. 

 

 27-29 Haziran 2018 tarihlerinde Kocaeli Üniversitesi tarafından düzenlenen 23. Pazarlama 
Kongresine katılım Odamız Proje Geliştrme Uzmanı katıldı.  

 

 28 Haziran tarihinde Kocaeli Vali Yardımcısı Beyazıt Tanç Başkanlığında gerçekleştirilen 
Bağımlılık ile Mücadele Teknik Çalışma Grubu toplantısına Odamız İletişim Hizmetleri 
sorumlusu katıldı. 

 

ODA ORGAN TOPLANTILARI 
 

Meclis Toplantısı  
 
Kocaeli Sanayi Odası Haziran  ayı Meclis toplantısı TÜBİTAK MAM Başkanı Prof.Dr.İbrahim 
Kılıçarslan evsahipliğinde gerçekleştirildi. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Meclis Başkanı Hasan Tahsin Tuğrul Başkanlığında gerçekleştirilen haziran ayı Meclis Toplantısının 
konuğu TÜBİTAK MAM Başkanı Prof.Dr.İbrahim Kılıçarslan oldu.  
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ODA ORGAN TOPLANTILARI 
 

Meclis Toplantısı  
 
Aylık faaliyet raporunun görüşülmesi maddesinde, 
Yönetim Kurulu Başkanı Ayhan Zeytinoğlu 
konuşmasında ekonomik verilere değinerek; 
2018 yılı ve mayıs ayı ihracat - ithalat rakamlarına 
değinerek,  ithalat artışının yavaşladığını, kurdaki 
artışın ihracata yansımasının zaman alabileceğini,  
 
Nisan ayında yıllık cari açığın 57,1 milyar dolara 
yükseldiğini, yüksek dış ticaret açığından dolayı cari 
açıktaki artışın devam ettiğini, 
 
Kocaeli gümrük verilerine göre ilimiz mayıs ayı 
ithalat ve ihracat rakamları hakkında bilgi vererek,  
ihracat artışında otomotiv sektörünün yine zirveye oturduğunu ve demir, 
çelik,elektrik,elektronik,makine ve iklimlendirme sanayinin mayıs ayında ihracatlarını arttıran 
sektörler olduğuna vurgu yaptı. İlimizin tek başına Türkiye dış ticaretinin 19,7’sini, karşıladığını, 
ülke ihracatının yüzde 16.8’ini, ithalatının ise yüzde 21,6’sına katkı sağladığını belirtti.  
 
Mayıs ayında TÜFE’nin yüzde 12,5, ÜFE’nin yüzde 20,16 seviyelerinde oluğunu, ÜFE’deki sert 
yükselişin önümüzdeki aylarda TÜFE’ye de yansıyacağını, enflasyonun önümüzdeki aylarda 2’şer 
puan artabileceğini, 
 
Sanayi üretim endeksinin nisan ayında yüzde 6,2 ile yıl başından bu yana kademeli yavaşladığını 
ancak seçimlerin ardından belirsizliklerin ortadan kalkması ile ivmelenebileceğini, 
 
Mart ayı işsizlik oranlarının yılın başından bu yana kademeli olarak gerilediğini, istihdam edilen 
kişi sayısının geçen yıla göre 2 kat arttığını, mesleki eğitimdeki yapısal reformların sonucunun 
uzun vadede kalıcı olabileceğini belirterek Kocaeli İŞKUR verilerine göre mayıs ayında 
bölgemizdeki sanayicinin istihdam talebinin ancak yarısının karşılandığını belirtti. 
 
Mayıs ayında giderlerin, gelirlerden daha fazla artmasına rağmen Bütçenin 2,7 milyar TL fazla 
vermesinin memnuniyet verici olduğunu, 
 
İlk çeyrek büyüme rakamlarının geçen yılın aynı dönemine göre yüzde 7,4 ile 2 puan arttığını, 
kamu kaynaklı büyümenin yerini, yatırımların almasının, sürdürülebilirlilik açısından önemli 
olduğunu, yılın ikinci çeyreğinde büyümenin bir miktar hız kesebileceğini belirtti. 
 
Konuşmasının devamında, ABD’nin Çin’e yaptırımları, Türkiye’nin 500 Büyük Sanayi Kuruluşu 
anket sonuçları ile ilgili değerlendirmelerde bulundu. 
 
Zeytinoğlu,  konuşmasının ikinci bölümünde TÜBİTAK MAM Başkanı Prof.Dr.İbrahim Kılıçarslan’a 
yaptığı konuşmasında; İl olarak şanslı bir konumda olmamıza rağmen gerek kamuoyunun gerekse 
sanayicilerin TÜBİTAK  MAM’ın çalışmalarını yeteri kadar takip edemediklerini , yapılan Ar-Ge 
çalışmalarının çok fazla bilinmediğini aktardı. 
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ODA ORGAN TOPLANTILARI 
 

Meclis Toplantısı  
 
Dünyadaki en büyük sivil fon olan UFUK 2020’den bugüne kadar Türkiye olarak hedeflenen 
miktarın çok gerisinde hibe alınabildiğini, ele ele verip daha fazla Ar-Ge, daha yenilikçi çalışmalar 
ve proje disiplini konularında yol almamız gerektiğini, gerek kamu, gerekse özel sektörün kendi 
bünyesinde proje yazabilecek, yabancı dili tam olan en az bir eleman istihdam etmesi durumunda 
bu fonlardan daha fazla pay alabileceğimizi, TÜBİTAK’ın verdiği eğitimlerin kısa süreli ve genel 
çerçevede verildiğini, bu eğitimlerin “proje kampı” konseptinde uygulamalı ve uzun süreli 
verilmesinin ve tüm illerde bu kampların düzenlenmesinin daha efektif olacağına inandıklarını 
belirtti. 
 
Zeytinoğlu, AB’nin bir sonraki programın hazırlıklarına başladığını, bu programda nelerin öne 
çıktığı konusunda TÜBİTAK’ın kamuoyunu önceden uyarmasının faydalı olacağını düşündüklerini 
belirterek, Anaokulundan üniversiteye kadar çocuklara ve gençlere bilim sevgisinin aşılanması için 
TÜBİTAK’ın etkin rol alması gerektiğini, Kocaeli Sanayi Odası olarak söz konusu etkinliklere destek 
ve sanayicilerle TÜBİTAK arasında bir köprü olmaya hazır olduğumuzu vurguladı. 
 
Zeytinoğlu konuşmasının son bölümünde Odamızın Mayıs ve Haziran ayı faaliyetleri hakkında özet 
bilgiler aktardı.  
 
TÜBİTAK MAM Başkanı Prof.Dr.İbrahim Kılıçarslan, Ülkenin orta gelir tuzağından kurtulabilmesi  
için kendi  teknolojisini üretmesi gerekiyor. 
 
Meclis toplantısının sonunda söz alan 
Prof.Dr.İbrahim Kılıçarslan konuşmasına Odamız 
Meclis üyelerine evinize hoş geldiniz , biz burada 
sadece bekçiyiz, burası sizin yeriniz diyerek 
başladı. 
 
Konuşmasının devamında yerli üretimin 
öneminin cumhuriyet ilan edilmeden önce 
tespit edildiğini, yerli üretim olmadan 
sanayileşmenin gelişemeyeceğini, geçmişten 
günümüze  dünyada demokrasi ile kalkınan bir ülke görmediğini belirterek “Türkiye demokrasi ile 
kalkınıyor, kalkınmak zorunda ve Türkiye Cumhuriyeti sanayileşmeyi toplumun refahını arttıracak 
bir kalkınma modeli olarak seçmiş.  Başka bir kalkınma modelimiz yok. Türkiye sanayileşmek 
zorunda” dedi.  
 
“Teoride, teknoloji ile yabancı sermaye alan gelişmekte olan ülkeler 8-10 yıl içerisinde ihracat 
patlaması yaşarlar ve gayri safi milli hasılaları aşırı şekilde yükselir. Bununla birlikte üretimleri  
düzenli artar,  gelir düzeyleri yükselir. Ancak yabancı sermayenin getirdiği teknoloii 8-10 yıl 
içerisinde eskir. Eğer ülke kendi teknolojisini bu süreç içerisinde üretemez ise, öyle bir noktaya 
gelir ki artık milli gelir artmaz. Buna da biz orta gelir tuzağı diyoruz.  Ülkenin orta gelir tuzağından 
kurtulabilmesi  için kendi  teknolojisini üretmesi gerekiyor. dedi 
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ODA ORGAN TOPLANTILARI 
 

Meclis Toplantısı  
 
“2003 yılından itibaren teknoloji geliştirme bölgeleri hızla artmış,  Devlet 2008 yılında  Ar-Ge 
Kanununu çıkarmış, Ar-Ge merkezlerimiz hızla yükseliyor.  Bununla beraber  Ar-Ge 
harcamalarımız  artmış, patent sayımız artmış. Ancak  ben bu etkiyi teknoloji üretiminde 
göremiyorum. Sanayinin ihracatında  yüksek teknoloji göremiyorum.  O zaman burada bir sıkıntı 
var. O zaman  aklımıza gelen şu; ya  düşük teknolojide,  ya az katma değer üreten yerlerde Ar-Ge 
yaptık veya  mış gibi yaptık. 
 
72 yılında burası kurulacağı zaman Birleşmiş Milletlerden,  Nato’dan gelen her ziyaretçi bunu 
kurmayın, bu sizin işiniz değil, enstitüleşme sizin işiniz değil, şeklinde ifadeler kullanmış. Ancak 
1972 de Türkiye  MAM’ı kurarken Almanya’da Fraunhofer’ ın 60  tane enstitüsü vardı; Hollanda 
TNO’nun 40 tane enstitüsü vardı. Hatta 1947 de İsrail devleti  kurulurken Araştırma Enstütüsü ile  
eş zamanlı kuruldu.  
 
Biz  burada teknolojiye bilgi katmaya çalışıyoruz. Ama sanayi ile çok iyi ilişkimiz olmamış. Bütün 
laboratuarlarımız, 7 enstitümüz  var hepsi size açık. Ortak çalışmaya açığız.   
 
Almanya’ dan, Amerika ‘dan, Japonya’ dan  tersine beyin göçü ile gelmiş insanlar  burada 
çalışıyorlar,  bire bir baktığımız zaman çok değerliler.   Bizim derdimizi bunlara söylememiz lazım,  
yoksa onlar  sizin sıkıntılarınızı  göremeyebilirler, örneğin tıbbi cihazları geliştiren  doktorlardır, 
mühendisler geliştirmezler,   doktor sıkıntısını söylüyor, bu cihazda ben şunu istiyorum, endoskobi 
yapıyorum merceğim kanlanıyor göremiyorum ,ben bir yere basayım ki merceği yıkasın, bunu 
mühendise söylüyor, mühendis yapıyor. Siz dertli insansınız,  dertliler dertlerini söyleyecek ve 
burada bizim arkadaşlarımız da çözüm bulacak. Yani şu haliyle ben size şu derdinize ilaç  olurum 
diyemem.  Ama sizin derdiniz  varsa buradaki elemanların kapasitesini görüyorsanız ve 
enstitümüzün alt yapısını görüyorsanız buradan ne olur faydalanın  burası sizin yeriniz.” dedi 
 
Merkezde 8 tane mükemmeliyet merkezi oldugunu ve konuların derinliğine çalışılabileceğini 
belirten Kılıçarslan “buranın kullanılması lazım. Üniversiteler bize  destek olmalı biz 
Üniversitelerden hazır alacağız,   temel Ar-Ge bitmiş olacak ondan sonra uygulama Ar-Ge 
yapacağız. 1972’den beri üniversitelerden kaç tane proje geldi diye sordum,  hiç gelmemiş. Yani 
orayla da bir ilişkimiz olmamış,  bu  gereken yeri TÜBİTAK kendisi yapmış” dedi. 
 
Meslek Komitesi Toplantılarında Görüşülen Konular 
  
4. Meslek Komitesi  (İşlenmiş Tarım Ürünleri ve Unlu Mamüller Sanayi Grubu)  
 

 Suadiye bölgesinde bulunan fabrikaların daha iyi hizmet alabilmesi için bölgenin OSB 
ilan edilmesi veya Arslanbey OSB’nin içine dahil edilmesi yönünde öneri getirildi. 
 

 Antrepolarda yaşanan sıkıntı dile getirildi. 2015 yılına kadar antrepolara getirilen 
mallar depolanıp transticaret yapılabiliyordu. 2015 yılında bu uygulama iptal oldu. 
Transticaret yapılabilmesi için gelen malı depoya almadan direk kamyona alarak 
gönderilmesine izin veriliyor. Antrepodan transticaret yapılması hakkının tekrar geri 
gelmesi yönünde Odamızın girişimde bulunması talep edildi. 
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ODA ORGAN TOPLANTILARI 
 

Meslek Komitesi Toplantılarında Görüşülen Konular 
 

 Emlak vergisi ile ilgili sıkıntılar dile getirildi. OSB içindeki firmaların emlak vergisi 
ödemediği fakat OSB dışındaki firmaların ödedikleri emlak vergileri haksız rekabete yol 
açmaktadır. 
 

 Eylül ayında meslek grup toplantısı yapılmasına karar verildi. 
 

6. ve 26.Meslek Komiteleri  (Ağaç ve Ağaç Ürünleri/Mobilya İmalatı Sanayi Grubu)  
 

 Palet sektörü ile ilgili konular hakkında görüşüldü. 

 Odun yongası ithali ile ilgili gümrük vergisi konusu görüşüldü. 

 Sektöre yeni kayıt olan firmaları ziyaret edilmesine karar verildi. 

 Tüketici haklarının korunması ile ilgili görüşüldü. 
 

8. Meslek Komitesi  (Kömür ve Petrol Ürünleri Sanayi Grubu)  
 

 8. Meslek Grubuna ait firma listesinin oluşturulmasına karar verilmiştir. 

 Komite üyeleri, gündeme taşımak istedikleri mümkünse 3 konuyu çözüm önerileriyle 
birlikte belirleyerek Temmuz ayı komite toplantısında paylaşılması yönünde karar 
verilmiştir.  

 Üyelerin yıl içerisinde belirlenen zamanlarda ziyaret edilmesinin faydalı olacağı 
yönünde görüş birliğine varılmıştır. 
 

9. 10. Meslek Komiteleri  (Boya ve Sanayi Gazları S.Grubu / Temel Kimyasal Ürünler S.Grubu)  
 

 Komite Başkanı tarafından aşağıdaki konularda hazırlanan Komite sunumu üyelerle 
paylaşıldı. 

 Meslek Komite yapısı ve görevleri genel bilgilendirme  
 Kimya sektörü (Dünya / Türkiye / Kocaeli ) 
 Avrupa kimya sanayi eğilimleri (CEFIC) 
 7. dönem devam eden konular / güncelleme  
 2018-2019 yılları komite faaliyetlerinin planlanması  
 Öneriler  

 14-15 Mayıs tarihlerinde gerçekleştirilen Proses Emniyeti Sempozyumu ve Sergisi 
konusunda görüşüldü. Söz konusu Sempozyumun gelenekselleştirilmesi konusunda 
hem fikir olunduğu, fakat içerik ile ilgili Kontrol Medya firmasının bir hazırlık yaparak 
Komite üyelerine sunması yönünde karar alındı. 

 Komite olarak grup üyeleri ile tanışılması amacı ile Eylül ayının ikinci yarısında 
kahvaltılı grup toplantısı yapılması kararı alındı. Söz konusu toplantı için öncelikle 
resmi davet yazısı gönderilmesi, daha sonra ise Komite üyelerinin birebir arama 
yaparak katılımın arttırılması kararı verildi. 

 Komite üyelerinin katılımı ile yapılacak olan firma ziyaretleri konusunda görüşüldü.  

 Kimya grubunda faaliyet gösteren firmaların yurt dışı fuar ziyaretleri konusunda 
Komite olarak destek olunması yönünde çalışmalar yapılması kararı alındı. 

 Kimya Sektörü ile ilgili olan Plastik, Petro-kimya ve Otomotiv sektörünün temsil edildiği 
Komiteler ile her çeyrekte ortak bir komite toplantısı yapılması kararı verildi. 
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ODA ORGAN TOPLANTILARI 
 

Meslek Komitesi Toplantılarında Görüşülen Konular 
 

 2018-2021 yılları için Komite Faaliyetleri kapsamında bir çalışma programı hazırlanarak 
Yönetim Kurulu’na sunulması kararı verildi. 

 Kocaeli ili Kimya Sektör Raporu konusunda görüşüldü. Bu kapsamda MARKA ile yapılan 
işbirliği Komite üyeleri ile paylaşıldı. Söz konusu rapor hakkında Komite Üyelerinden 
destek talep edildi. 

 Kimya Sürdürülebilirlik Raporu konusunda görüşüldü. Söz konusu rapor için öncelikle 
bir araştırma yapılarak Komite üyelerine sunulması yönünde karar verildi. 

 Toprak Kirliliği Yönetmeliği konusundaki sorunların devam ettiği bilgisi paylaşıldı. Bu 
kapsamda 11 Temmuz’da yapılacak olan Komite Toplantısı’na yetkili bir danışmanlık 
firmasının davet edilmesi yönünde karar verildi. 

 Yerli Malı Tebliği konusu görüşüldü. Söz konusu sorun için bu dönemde de çalışılması 
kararı verildi. 
 

15. Meslek Komitesi (Demir ve Çelik Sanayi Grubu)  
 

 Tehlike ve çok tehlikeli gruba giren meslek gruplarında engelli personel istihdamı 
konusunda sorunlar yaşanıyor. Engelli çalışanları sanayi dışında çalıştırmak için bir yasa 
hazırlanması sanayicinin bu sorununu çözecektir.  

 Ülkemiz mallarına ihracatlar sonucunda uygulan ek vergiler nedeniyle çelik sektöründe 
Dahilde İşlem Tebliği Kapsamında alınan hammaddelere 9 ay olarak verilen zamanın 
uzatılması konusunda ekonomi bakanlığına bir öneri verilmesi. (Bu maddedeki konu 8 
haziran 2018 Cuma günü resmi gazetede yayınlanan kararla çözüldü.) 
 

18. Meslek Komitesi (Demir Dışı Metaller Sanayi Grubu)  
 

 Assan Alüminyum A.Ş. Genel Müdürü aynı zamanda TALSAD (Türkiye Alüminyum 
Sanayicileri Derneği) Yönetim Kurulu Üyesi Sn. Göksal GÜNGÖR ve yine Assan 
Alüminyum İş Geliştirme ve Pazarlama Müdürü Sn. Yavuz ARKUN tarafından 
üyelerimize, “ABD Section 232 soruşturma ve AB Koruma Önlemleri (Alüminyum)” 
konulu bilgilendirme yapıldı.  

 İlgili bilgilendirme toplantısında  Amerika Birleşik Devletlerince;  Çin ve Rusya’ya 
Alüminyum konusunda uygulanan yaptırımlar çerçevesinde, Çin ve Rusya’dan Alüminyum 
(76’lı GTİP’li) alarak üretim yapan ve bu ürettiği ürünleri Amerika pazarına ihraç eden 
Ülkelere sınırlama ve ek vergiler getirileceği bilgisi verildi. Amerika’ya ihracat yapacak olan 
firmaların nelere dikkat etmesi gerektiği konusunda bilgi verildi. 

 “Section 232”’nin, ABD Anayasasının 232.maddesinde belirtilen “Ulusal Güvenlik”  ile ilgili 
bir madde olduğu belirtildi.  

 Güneş enerjisi kullanımı ve mevzuatı hakkında üyelere bilgilendirme yapılması konusunda 
karar alındı. 
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ODA ORGAN TOPLANTILARI 
 

Meslek Komitesi Toplantılarında Görüşülen Konular 
 

19. Meslek Komitesi (Fabrikasyon Metal Ürünleri Sanayi Grubu)  
 

 İhracatçı firmaları teşvik etmek üzere, uygulanmakta olan KKDF Oranının, firmanın bir 
önceki takvim yılı cirosundaki ihracat miktarına göre indirgenmesi gerektiği konusunda 
görüş birliğine varıldı.Örnek olarak 2017 yılında 1 Milyon USD ihracat yapan bir firma , 
2018 yılında yaptığı ithalatın yüzde 40 kadarına kadar olan kısım için KKDF den muaf 
tutulması. 
 
Konuyla ilgili diğer komitelerin de görüşlerinin alınarak, gerekli mercilere talepte 
bulunulması için KSO Yönetim Kurulunda konunun görüşülmesinin yararlı olacağına karar 
verildi. 
 

23. Meslek Komitesi  ( Genel Amaçlı Makine İmalatı Sanayi Grubu)  
 

 İlk toplantıda gündem maddesi olan emekli mühendislerin bilgi birikimleri ve 
deneyimlerinden "Makine İmalat Sektörü" başta olmak üzere sanayimizin yararlanması 
amacıyla M.M.O.’nun başlattığı proje ile ilgili gelişmeler ve  yapılan görüş alışverişlerinde 
öne çıkan başlıklar; 

a. İlgili firmalara proje ile ilgili ;   
a1. Video hazırlığı yapılacak ve slogan belirlenecek (Önerilen: Noma Pozitif reklam ajansı, 
video ve slogan tespiti için teklif alınacak)  
a2. Mehmet Özdeşlik tarafından sunum taslağı hazırlanması kararı alındı, WEB sitesi veya 
uygulama yapılabileceği görüşüldü. 

b. Projeye paydaş olarak;  
b1. Finansman destek sağlamak üzere kaynaklar araştırılacak, gerekli birimlere 
aktarılacak/M.M.O-SADEM, 
b2. Tunç Atıl kanalıyla Sanayide Dijitalleşme konusunda etkin çalışmalar yapan ENOSAD’a 
konunun aktarıldığı görüşüldü. 

c. SES-Almanya ve PUM-Hollanda (yurtdışında benzer organizasyonlar olması sebebiyle) ile 
irtibata geçilme konusu M.M.O.’ya bırakıldı. 

d. Sürecin devamında; 
d1. Ticari kısmına girmeden taraflar arasında ilk oturumun ücretsiz olarak yapılması ve 
toplantıya öğrencilerin/ yeni mezunların dahil edilmesi /M.M.O. , 
d2. Asgari ücret ve fiyatlandırma çalışmaları yapılması/M.M.O. , 
d3. Sektörün önde gelen isimleri ve dernekleri ile görüşülecek, 
d4. Bir sonraki adımda yapılacakların M.M.O. tarafından takvime aktarılması. 

 Emekli uzmanlardan yararlanma projesi ile ilgili projenin amacını  belirten,  Mehmet 
Özdeşlik tarafından hazırlanan sunumun KSO Yönetim Kuruluna aktarılması kararı alındı. 

 23. Meslek Grubu üye listesinin revize edilerek tüm meslek komitesi üyeleri ile 
paylaşılacağı görüşüldü. 17.07.2018 tarihinde yapılacak toplantıda komite üyelerinin 
ziyaret planlaması ve sunum yapılması ile ilgili görüşülmesine karar verildi. 
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ODA ORGAN TOPLANTILARI 
 

Meslek Komitesi Toplantılarında Görüşülen Konular 
 
25. Meslek Komitesi  (Diğer Ulaşım Araçları Bakım ve Onarım Sanayi Grubu)  
 

 Motorlu taşıt yetkili servislerinin, yetkisiz özel servislerden ayrıştırılarak bir statüye 
kavuşması için çalışma ve ilgili kurumlara başvurular yapılması. Bu kapsamda yetkili 
servisler dışında firma kimliğini yansıtan amblem, kıyafet, tabela vb. nin kullanılamaması 
konusunun ilgili kamu kuruluşlarına iletilmesi.  
 

 Verilen hizmette ortak bir kalite standardının oluşması ve servisler arasında adil bir 
rekabetin olması için tüm servislerin işçi sağlığı iş güvenliği, çevre denetlemesi konularının 
eşit şekilde değerlendirilmesinin yapılması için ilgili kamu kurumlarına ziyaretler yapılması. 
 

 Önümüzdeki komite toplantılarının bir tanesine ticari hukukla ilgili bir yetkilinin davet 
edilerek sektörle ilgili ticari hukuk konularında bilgi alınması. 
 

 Otomotiv sektöründeki özellikle ağır hasarlı araçların perte ayrılmasından sonra tekrar 
ekonomik değer kazandırmak için uygun olmayan şartlarda toparlanması trafiğe çıkması 
hem güvenlik hem de markanın prestij ve ekonomik kaybına neden olduğundan trafiğe 
çıkartılmasının uygun olmayacağı görüşünün ilgili kamu kurumlarına iletilerek bu 
uygulamanın kaldırılmasının talep edilmesi 
 

30. Meslek Komitesi  (Özel Amaçlı Makine İmalatı Sanayi Grubu)  
 

 T.C. Kocaeli 2.İş Mahkemesinde görülmekte olan dava nedeniyle; 2012 yılında “kaynak 
ustabaşı/formen” olarak çalışan davacının alabileceği aylık net ücret hesaplandı. 

 
32. Meslek Komitesi  (Cam ve Seramik Ürünleri Sanayi Grubu)  
 

 32. Meslek grubunda yer alan firmalar incelenmiş ve Temmuz ayında ziyaret edilmesi 
planlanan firmalar belirlenmiştir.  
 

 Komite olarak düzenlenebilecek etkinlikler konusunda görüş alışverişinde bulunulmuştur. 
 

 Irak ile ticari faaliyette bulunan firmaların bankalardan alacaklarını tahsil edemedikleri ve 
bu durumun ülkeye yapılan ihracatı olumsuz yönde etkilediğine vurgu yapılmıştır.  
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ODA ORGAN TOPLANTILARI 
 

Kocaeli Kadın Girişimciler Kurulu 
 
 
 
18.06.2018 
Bosna Hersek İş Gezisi 
 
 
 
 
 

 
 
 
27.06.2018 İcra Kurulu Toplantısı 
 
 
 
 
 
 
 
 
28.06.2018 Kadina Yönelik Şiddetle Mücadele 
Teknik Kurulu Toplantısı 
 
 
 
 
 

 

Kocaeli Genç Girişimciler Kurulu 
 
 
 
 
 
06.06.2018 İftar Yemeği 
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ODA GÖRÜNÜRLÜLÜK VE TANITIM FAALİYETLERİ 
 

Haftalık Oda Gazetası  
 
Odamız programlarının  haftalık olarak yer aldığı “Oda Gazetası” Haziran ayında dört kez 
hazırlanarak,  Yönetim Kurulu üyeleri, tüm personel ve ilgili kişilerle paylaşılmıştır. 
 

KSO Odavizyon Dergisi  
 
Her ay çıkartılan KSO Odavizyon dergimizin 141. sayısında gündemdeki konulara yer verilerek 
Mayıs-Haziran   ayı faaliyetlerimizden 17  adet görsel, 8  adet yazılı bilgi gönderilmiş olup,  10 
üyemizin röportajı yayınlanmıştır. Derginin 4.100 adet dağıtımı Türkiye genelinde 
gerçekleştirilmiştir.  
 

Aylık Servis Faaliyetleri  
 
Odamız çalışmalarının aylık olarak yer aldığı “Aylık Servis Faaliyetleri” kitapçığı hazırlanarak Meclis 
Üyeleri, Meslek Komitesi Başkanları ile paylaşılmış olup, ayrıca Odamız web sayfasında 
yayınlanmıştır. 

 

ODA GÖRÜNÜRLÜLÜK VE TANITIM FAALİYETLERİ 
 

Basına Gönderilen Bültenler  
 
Odamız aktivite ve faaliyetlerini kamuoyuna duyurmak amacıyla Haziran  ayında 13 adet basın 
bülteni yerel-ulusal-görsel ve yazılı basına gönderilmiş olup, özetleri aşağıda sunulmuştur. 
 

Konusu Tarihi 

Enflasyon ve Dış Ticaret Basın Bülteni 06.06.2018 

KSO Başkanı: Hyundai Assan’ın dev yatırımı Kocaeli’yi birinci yaptı 06.06.2018 

Kocaeli dış ticaret verileri hk 13.06.2018 

KSO’da güçlü Meclisten sonra güçlü İstişare Kurulu 13.06.2018 

KSO Başkanı Ayhan Zeytinoğlu; sanayi üretimindeki artışı, yüksek teknoloji ile 
desteklemeliyiz 

13.06.2018 

İşsizlik ve bütçe 21.06.2018 

KSO Başkanı Zeytinoğlu; artık ekonomiye odaklanmalıyız 25.06.2018 

KSO Başkanı Ayhan Zeytinoğlu haziran ayı kapasite kullanım oranlarını 
değerlendirdi 

25.06.2018 

1.Çeyrek GSYH 26.06.2018 

Kocaeli işgücü verileri 26.06.2018 
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ODA GÖRÜNÜRLÜLÜK VE TANITIM FAALİYETLERİ 
 
Haziran Ayı Odamız Sosyal Ağlarına Haber Girişleri  
 
KSO Facebook : 16 / KSO Twitter : 17 
 
Sosyal Medya Görünürlülük 

 
Odamız haziran ayında 22 kez sosyal medya haberlerinde, 208 defa internet haberlerinde yer 
almıştır. 
 
Web Sayfası   
 
Haziran ayında web sayfamız 4.054 kez ziyaret edilmiştir. (Toplam ziyaret sayısı 863.894) 
Haziran ayında web sayfasında 33 duyuru, 15 haber girişi yapılmıştır.  
 
Basında KSO : 
 
Odamız hakkında yazılı, görsel ve sosyal medyada çıkan haberler düzenli olarak takip edilmiştir ve 
Yönetim Kurulu üyelerimiz ile paylaşılmıştır. 
 
Odamız haziran ayında 38 kez ulusal, 131  kez  yerel  olmak üzere  toplam 169  kez yazılı basında 
yer almıştır.   
 
Ulusal Yazılı Basın Görünürlülük Raporu 
 
 

TARİH 
BASIN  

KURULUŞU 
KONU 

1.06.2018 Dünya İlk 15'te 5 Kocaeli Firması Var 

1.06.2018 
Rei Recycling 
Industry 24. Şahabettin Bilgisu Çevre Ödülleri Sahiplerini Buldu 

3.06.2018 Para 
Ayhan Zeytinoğlu, Kur Üreticiyi İhracata Yöneltecek Şekilde 
Kullanılmalı 

4.06.2018 Dünya 
Ekonomi 
Politika Bölge 
Ek 

Vergi Mağduriyeti Yaşayan Kocaeli, Üretimden Doğan Hakkını 
Talep Ediyor 

5.06.2018 

Dünya 
Ekonomi 
Politika Bölge 
Ek 

Kocaeli Sanayi Kenti Olmanın Gereklerini Karşılama Yolunda 
İlerliyor 

5.06.2018 

Dünya 
Ekonomi 
Politika Bölge 
Ek KOSBAŞ Buyıl 1 Milyar Dolar Ticaret Hacmine Ulaşmayı Hedefliyor 

6.06.2018 Dünya Üretici Fiyatlarındaki Artış Yılsonu Enflasyon Beklentisini Arttırdı 

8.06.2018 Dünya 
Hyundai Assan Nisan'da Teşvikli Yatırımlarda Kocaeli'yi Birinci 
Yaptı 

13.06.2018 Dünya Büyümenin Oranı İyi Kalitesi Daha Da Geliştirilmeli 
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13.06.2018 Hürses Büyümenin Kalitesini Arttırmak İçin Çabalamalıyız 

14.06.2018 Sözcü Nisan'da Çarklar Döndü Üretim Yüzde 0,9 Arttı 

14.06.2018 Yeni Şafak İleri teknoloji Yatırımları Artmalı 

16.06.2018 
Hürriyet Doğu 
Marmara Üretimdeki Artış Teknolojiyle Desteklensin 

18.06.2018 Dünya KSO'da Güçlü Meclis'ten Sonra Güçlü İstişare Kurulu 

19.06.2018 Günboyu Sanayi Üretimindeki Arışı Teknolojiyle Desteklemeliyiz 

20.06.2018 Hürses İşsizlik Oranındaki Gerilemenin Devam Edeceğini Bekliyoruz 

21.06.2018 Dünya Seçimlerden Sonra Gündem AB Çıpası ve Üretim Olmalı 

25.06.2018 
Hürriyet Daily  
News Turkey's EU Odyssey: Problem and prospects 

26.06.2018 Dünya Ekonomi Öncelikli Olsun 

26.06.2018 Günlük Ulusal İKV Başkanı Zeytinoğlu: OHAL Kalksın Reform Gelsin 

26.06.2018 Hürses AB Süreci Yeniden Canlandırılmalı 

26.06.2018 Sabah Güçlü Ekonominin Önü Açıldı 

26.06.2018 
Takvim 
Gazetesi Güçlü Ekonominin Önü Açıldı 

26.06.2018 Yeni Asya İKV'den OHAL Kalksın Çağrısı 

27.06.2018 Aydınlık  İşsiz Gençlere Kariyer Fırsatı 

27.06.2018 Diriliş Postası İşsiz Gençlerin Yeni Kariyer Fırsatı Limancılıkta 

27.06.2018 Dokuz Sütun Ekonomi Yeniden Ana Gündem Olmalı 

27.06.2018 Dünya 
Yerli ve İleri Teknolojili Sanayi Üretimi İçin TÜBİTAK MAM ve 
Sanayici Yan Yana Yürüyecek 

27.06.2018 Dünya İşsiz Gençler İçin Limancılık Sektöründe Kariyer Fırsatı 

27.06.2018 Güneş İşsiz Gençlere Kariyer Fırsatı 

27.06.2018 Posta İş Garantili Eğitim 

29.06.2018 Dünya Yeni Hükümetin İlk İcraatı AB İçin Adım Atmak Olmalı 

29.06.2018 Günboyu Hükümetin AB için Adım Atması Gerek 

29.06.2018 Karar Hükümetin İlk İcraatı AB'ye Adım Atmak Olmalı 

29.06.2018 Sözcü Hükümetin İlk İcraatı AB için Adım Atmak Olmalı 

29.06.2018 Yeni Asya AB Süreci Canlandırılmalı 

29.06.2018 Yeni Şafak Liman Sektöründe Örnek İşbirliği 

30.06.2018 Hürses İşsiz Gençler İçin Limancılık Sektöründe Kariyer Fırsatı 
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ODA GÖRÜNÜRLÜLÜK VE TANITIM FAALİYETLERİ 
 
Görsel Basın 
 
Haziran ayında Odamız 8 kez yerel, 6 kez ulusal TV kanallarında yer almıştır. 
 

           
 
 
Basın Toplantısı :  
 
Kocaeli Sanayi Odası  Başkanı Ayhan Zeytinoğlu ve TÜRKLİM Başkanı İbrahim Dölen “Kariyerport 
Mükemmeliyet Merkezi” hakkında 26 Haziran 2018 Salı günü basın toplantısı yapmıştır.  
 
KSO bünyesinde kurulan KariyerPort Mükemmeliyet Merkezi konusunda bilgilendirme yapmak 
amacıyla düzenlenen basın toplantısında merkezi daha aktif hale getirmek için Kocaeli Valiliği Milli 
Eğitim İl Müdürlüğü ile yapılan işbirliği protokolü konusunda da açıklamalarda bulunulmuştur. 
Yapılan protokol ile Meslek Lisesi öğrencilerinin bu merkezde uygulamalı eğitim alması 
sağlanacaktır. Eğitim alan başarılı öğrencilere de istihdam garantisi sağlanacaktır.  
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İÇ  HİZMETLER ÇALIŞMALARI 
 

Gelen/Giden Evrak ile Gönderilen Posta/Kargo Sayısal Görünümü  
 
01-30 Haziran 2018 tarihleri arasında Merkez, Çayırova, Dilovası ve Gebze Temsilciliklerimizin 
gelen ve giden evrak dağılımı aşağıda görüldüğü gibidir. 
 

 Merkez Çayırova Dilovası Gebze Toplam 

Gelen Evrak 313 46 46 141 546 

Giden Evrak 600 70 64 211 945 

 
 
Gelen/Giden Evrak ile Gönderilen Posta/Kargo Sayısal Görünümü  
 

 
 
 

İÇ  HİZMETLER ÇALIŞMALARI 
 

 Haziran ayında 2.024 adet evrak faks ve  20.056 adet e-mail üye ve kurumlara 
gönderilmiştir. 
 

 Odanın santral  ve faks hizmeti ile tasdik işlemleri gerçekleştirilmiştir. Odamıza gelen ve 
giden e-mailler  kontrol edilerek, gereği yapılmıştır. 6561 adet (Odavizyon dergisi dahil) 
dokümanın kargo, işlemleri gerçekleştirilmiştir. 
 

 Arşiv hizmetleri kapsamında talep edilen evraklar ile arşive kaldırılacak evrakların gereği 
yapılmıştır.  Odamıza gelen yayınlar tasniflenerek bağışlanmıştır. 
 

Odamızın Salon Tahsisleri  
 
Haziran ayında Odamız toplantı salonları 14  kez ücretsiz tahsis edilmiştir. 
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BİLGİ İŞLEM ÇALIŞMALARI 
 
 

 Odamız etkinliklerine teknik destek verildi. 

 Türklim personeline 10 saatlik powerpoint sunum hazırlama eğitimi verildi. 

 İş Geliştirme ve Meslek Komitesi servislerine çok fonksiyonlu iki adet yazıcı alımı ve 

kurulumu yapıldı. 

 Muadil tonerden yıl içinde 10.959 TL tasarruf edilerek Oda bütçesine katkıda bulunuldu. 

 Robotik sınıf alımları ile ilgili çalışmalara destek verildi. 

 EBYS iş akışı, süreç ve evrak sorunları ile ilgili çalışmalar ve geliştirmeler yapıldı. 

 Yarı yıl yedeği için çalışmalara başlandı. 

 İnternet ve ses hizmetleri altyapımız için operatörler ile görüşüldü. 

 

ÜYE HİZMETLERİ 
 

Üye Kaydı İşlemleri  
 
Haziran ayında  yapılan kayıt işlemleri sonucu üye sayımız (askıda olan üyelerimiz dahil) 2.745’dir.  
 

Yeni Kayıt  
 

Hukuki Statü Merkez Çayırova Dilovası Gebze 
Toplam 

 

 Anonim Şirket 3 2 2 2 9 

 Limited Şirket 3 3 4 2 12 

Şahıs Şirketi - - 1 - 1 

TOPLAM 6 5 7 4 22 

 
Haziran ayında 3 üyemiz  ilgili yönetmelik gereği Oda aidatlarının tamamını  ödediğinden, ilgili 
meslek gruplarına intikalleri yapılmıştır. 
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ÜYE HİZMETLERİ 
 

Kayıt Silme  
 
Hazirans ayında, 1 adet anonim şirketin, 2 adet limited şirketin kaydı silinmişir.  Üye kayıt, 
istihbarat ve kayıt silme faaliyetlerinin sayısal genel görünümü; 
 

İstihbaratı Yapılan 
Firma Sayısı 

Kaydı Yapılan 
Firma Sayısı 

Kaydı Silinen 
Firma Sayısı 

Askıda Olan Firma 
Sayısı 

Toplam Aktif Üye 
Sayısı 

 
- 22 3 398 2347 

 

 
 
 

BELGE HİZMETLERİ VE TEMSİLCİLİK ÇALIŞMALARI 
 

Tanzim Edilen Kapasite Raporları 
 
 
Haziran ayında Belge Servisi, Merkez 
tarafından 18 adet, Çayırova Temsilciliği 
tarafından 22 adet, Dilovası Temsilciliği 
tarafından 20 adet, Gebze Temsilcilği 
tarafından 15 adet olmak üzere;  toplam 
75 adet Kapasite Raporu tanzim edilmiştir. 
 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

2017 Haziran 2018 Mayıs 2018 Haziran

Adet 16 38 22
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KARŞILAŞTIRILMASI

Hedef
Ocak-Haziran 2018

Üye Kaydı

Gebze 85 45

Dilovası 65 36

Çayırova 40 37

Merkez 60 49
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2017 Haziran 2018 Mayıs 2018 Haziran

Gebze Temsilciliği 34 31 15

Dilovası Temsilciliği 26 23 20

Çayırova Temsilciliği 34 47 22

Merkez 34 42 18
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BELGE HİZMETLERİ VE TEMSİLCİLİK ÇALIŞMALARI 
 

Kapasite Raporları Suret Tasdik İşlemleri : 
 
 
Haziran ayında Belge Servisi, Merkez tarafından 115 
sayfa, Çayırova  temsilciliği tarafından 591 sayfa, 
Dilovası Temsilciliği tarafından 256 sayfa ve Gebze 
Temsilciliği tarafından 209 sayfa olmak üzere;  toplam 
1171 sayfa Kapasite Raporu Suret Tasdik İşlemleri 
yapılmıştır. 

 
 

 
 

Çeşitli Konularda Tanzim Edilen Ekspertiz 
Raporları : 

 
Haziran ayında Belge Servisi, Merkez tarafından 49 adet, 
Çayırova Temsilciliği tarafından 28 adet, Dilovası 
Temsilciliği tarafından 20 adet ve Gebze Temsilciliği 
tarafından 101 adet olmak üzere;  firmaların talepleri 
üzerine çeşitli konularda toplam 198 adet belge/ekspertiz 
raporu tanzim edilerek ilgililere verilmiştir.  
 

 

Onaylanan Dolaşım Belgeleri : 
 
Haziran ayında Belge Servisi, Merkez tarafından 762 adet, 
Çayırova temsilciliği tarafından 42 adet, Dilovası 
Temsilciliği tarafından 379 adet ve Gebze Temsilciliği 
tarafından 2712 adet olmak üzere; toplam 3895 adet 
ATR, EUR1, Form ABC, Form A onaylanmışolup, aylık onay 
miktarları aşağıda sunulmuştur.  
 
 

Belge Çeşitleri 
Dilovası 
Temsilciliği 

Çayırova 
Temsilciliği 

Gebze 
Temsilciliği 

Merkez 

ATR Dolaşım Belgesi 316 25 2625 6 

Eur1 Dol. Sertifikası 
Eur-Med Dolaşım Sertifikası 

23 
1 

5 51 255 

Form ABC (Menşe Şah.) 30 12 36 445 

Form A(Özel Menşe Şah.) 9   56 

TOPLAM 379 42 2712 762 

 
Uluslarararası dış ticarette kullanılan Belgelerin boş form satışlarına haziran ayında da devam 
edilmiştir.  

2017 Haziran 2018 Mayıs 2018 Haziran

Gebze Temsilciliği 359 333 209

Dilovası Temsilciliği 326 44 256

Çayırova Temsilciliği 693 604 591

Merkez 75 432 115

1453 1413

1171
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2017 Haziran 2018 Mayıs 2018 Haziran

Gebze Temsilciliği 66 78 101

Dilovası Temsilciliği 23 44 20

Çayırova Temsilciliği 48 44 28

Merkez 64 54 49
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2017 Haziran 2018 Mayıs 2018 Haziran

Gebze Temsilciliği 70 635 2712

Dilovası Temsilciliği 501 356 379

Çayırova Temsilciliği 62 47 42

Merkez 1123 849 762

2461 1887
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